
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 12. prosince 2022 

 
Přítomni: doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., Ing. Irena Honková, Ph.D., RNDr. Ing. 

Oldřich Horák, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., 
Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel 
Sedlák, Ph.D., PaeDr. Alexandr Šenec, JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., 
Mgr. David Zapletal, Ph.D., Ing. Anna Dvořáková, Ing. Nikola 
Hausmannová, Tomáš Chrastina, František Kvapil, Soňa Mrázková 

 
Omluveni: -  
 
Hosté:  prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. 

Ing. Renáta Myšková, Ph.D., doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D., 
JUDr. Jana Janderová, Ph.D. 

 
Na začátku přítomno 14 z 15 senátorů. 
AS FES je usnášeníschopný.  
 
Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána  5. prosince 2022 
Materiály k projednání na zasedání rozeslány 5. prosince 2022 
 
Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Volba předsednictva AS FES. 
3. Předchozí souhlas se jmenováním členů disciplinární komise FES. 
4. Žádost děkana o schválení závažných změn ve studijních programech. 
5. Různé. 

 
 
Odstupující předseda AS FES Dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. 
Následně ověřil účast přítomných senátorů. 
 
1. Schválení programu zasedání 

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl nikdo 
žádné připomínky. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
schvaluje program zasedání v předloženém znění. 
Hlasování: 14 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 



 
2. Volba předsednictva AS FES 

Dr. Šmíd uvedl postup volby předsednictva a předsedy AS FES dle čl. 8 Jednacího 
řádu AS FES (dále jen „JŘ“). V této souvislosti vystoupil Dr. Mandys a uvedl, že 
na intranetu je pod odkazem na JŘ řád dostupný Volební řád AS FES. Dr. Šmíd 
přislíbil, že tuto skutečnost prověří a případně iniciuje nápravu. 
 
Jako první krok při volbě předsednictva proběhla volba volební komise. Dr. Šmíd 
za odstupující předsednictvo navrhl volební komisi ve složení: doc. Robert Baťa, 
Dr. Pavel Sedlák, František Kvapil. 
 
Poté proběhlo hlasování. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
volí pro volby předsednictva a předsedy senátu volení komisi ve složení: doc. 
Robert Baťa, Dr. Pavel Sedlák, František Kvapil. 
Hlasování: 12 – 0 – 2 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
Na zasedání se dostavila senátorka Soňa Mrázková. Přítomno 15 z 15 senátorů. 
 
Poté proběhlo první kolo volby předsednictva. V prvním kole byli do 
předsednictva tajnou volbou navrženi (čl. 8 odst. 4 JŘ) 
a) z řad akademických pracovníků: 
doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D. 11 hlasů 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D.    10 hlasů 

Mgr. Jan Mandys, Ph.D.    4 hlasy 

Ing. Irena Honková, Ph.D.    2 hlasy 

Doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D.    2 hlasy 

b) z řad studentů: 
Ing. Nikola Hausmannová    5 hlasů 

František Kvapil     4 hlasy 

(další kandidáti nezískali dostatek hlasů pro postup do druhého kola) 

 
S postupem do druhého kola vyjádřili svůj souhlas z řad akademických 
pracovníků doc. Kotková Stříteská a Dr. Šmíd a z řad studentů Ing. Hausmannová 
a František Kvapil (čl. 8 odst. 6 JŘ). 
 
Poté proběhlo druhé kolo volby předsednictva. Ve druhém kole byli v tajné volbě 
za členy předsednictva zvoleni (čl. 8 odst. 7 JŘ) 
a) z řad akademických pracovníků: 
JUDr. Martin Šmíd, Ph.D.    15 hlasů 

doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D. 12 hlasů 

b) z řad studentů: 



 

Ing. Nikola Hausmannová    9 hlasů 

 
Poté proběhla volba předsedy ze zvolených členů předsednictva (čl. 8 odst. 9 JŘ). 
Předsedou AS FES byl v tajné volbě zvolen JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 
 
Zasedání opustil senátor Dr. Mandys. Přítomno 14 z 15 senátorů. 
 
3. Předchozí souhlas se jmenováním členů disciplinární komise 

Děkan fakulty prof. Stejskal uvedl předkládaný bod. Vysvětlil, že polovinu členů 
disciplinární komise musí tvořit studenti, a proto je potřeba doplnit dva členy z řad 
studentů, aby tato podmínka byla splněna. To je nutné zejména proto, že 
disciplinární komise má v současnosti podnět, který by měla projednat. Dále 
uvedl, že členy navrhla předsedkyně disciplinární komise JUDr. Barbora 
Kovářová. 
 
Poté proběhlo hlasování o jednotlivých navržených členech disciplinární komise. 
Výsledky hlasování: 
Oresta Fedak 13 hlasů PRO 

Aneta Žďárská  13 hlasů PRO 

 
Poté proběhlo hlasování o usnesení. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal záměr děkana jmenovat členy disciplinární komise Fakulty 
ekonomicko-správní Univerzity Pardubice a vyjadřuje předchozí souhlas s jejich 
jmenováním. 
Hlasování: 14 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
4. Žádost děkana o schválení závažných změn ve studijních programech 

Děkan fakulty prof. Stejskal uvedl předkládaný bod. Uvedl, některé závažné 
změny akreditací musí projednat také akademický senát, jak vyplývá z vnitřních 
předpisů univerzity. Zmínil, že materiály již byly schváleny vědeckou radou 
fakulty dne 3. 12. 
Jsou navrženy tyto změny v garantování studijních programů: 
1) Na základě návrhu dosavadní garantky Bc. akademického studijního programu 
Informatika a systémové inženýrství prof. Jitky Komárkové by mělo dojít ke 
změně garanta studijního programu Informatika a systémové inženýrství v 
českém i anglickém jazyce. Novým garantem je navržen Ing. et Ing. Martin 
Lněnička, Ph.D., a to s účinností od 1. 9. 2023. 
2) Dosavadní garantka doktorského SP Regionální a veřejná ekonomie / Regional 
and Public Economics doc. Romana Provazníková se rozhodla ukončit svoje 



působení v této pozici. Za nového garanta je navržen prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., 
a to s účinností od 1. 1. 2023. 
K bodu neproběhla další diskuse. 
 
Poté proběhlo hlasování o usnesení. 
Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 
projednal a schvaluje navržené závažné změny na pozici garantů studijních 
programů v předloženém znění. 
Hlasování: 14 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se). 

Usnesení bylo přijato. 

 
5. Různé 

Dr. Šmíd informoval, že bylo dohodnuto pravidelné setkávání předsedů 
akademických senátů jednotlivých fakult univerzity. První setkání by mělo 
proběhnout 10. 1. 2023. Dr. Šmíd uvedl, že o případných výstupech z tohoto 
jednání bude senátory informovat. 
 
Děkan prof. Stejskal se vyjádřil k bodům projednávaným na minulém zasedání 
senátu (10. 10. 2022): 
a) pokud jde o zastřešení stávajícího místa pro vozíčkáře v blízkosti fakulty, tak 
zde zastřešení není možné; kryté místo je dostupné pod tělocvičnou, 
b) pokud jde o rozšíření počtu mikrovlnek v kampusu, nový občerstvovací koutek 
s mikrovlnkou by měl být zřízen v prostorách před učebnou EB-E1. 
Doc. Kotková Stříteská doplnila, že problémem u vyhrazených míst pro vozíčkáře 
je vzdálenost od budovy fakulty a že z diskuse na minulém zasedání senátu 
vyplynula právě potřeba zřízení zastřešeného místa v blízkosti budovy fakulty. 
Děkan prof. Stejskal k tomu uvedl, že v této věci vstoupí do dalšího jednání 
s kvestorem. 
 
Dr. Šmíd poděkoval všem senátorům za účast a ukončil zasedání AS FES. 
 
V Pardubicích, 14. prosince 2022 
 
       JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 
       předseda AS FES 


